
 Dz-05.0021.1.48.2017 

Protokół nr 169/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy V Krowodrza  

w  dniu 8.11.2017 r. 
 

Posiedzenie Zarządu Dzielnicy V Krowodrza odbyło się w dniu 8 listopada 2017 r. 

w godz.19.00 – 21.00 w siedzibie Rady Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Obecni wg listy stanowiącej Zał. nr 1 niniejszego protokołu. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Zygmunt 

Wierzbicki przedstawił proponowany porządek obrad – Zał. nr 2 niniejszego Protokołu: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Zakończenie posiedzenia. 
 

 

Ad. 1. Proponowany porządek obrad – przyjęto – za: jednogłośnie, w obecności 5 członków. 
 
 

 

Ad.2. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący omówił następujące sprawy bieżące: 

1/ omówienie projektów uchwał Komisji Problemowych na sesję Rady Dzielnic, 

m.in.: dotyczących: 

a/ opinii ponownego najmu mieszkań socjalnych na terenie Dzielnicy V 

b/ przedyskutowano uwagi Komisji Architektury BiU zawarte w projekcie uchwały 

w sprawie opinii planowanej przebudowy ul. Królewskiej 

C/ projekt uchwały Grupy Radnych dotyczący zmiany organizacji ruchu 

w ul. Chodowieckiego, ul.Cichy Kącik, itd. I u tworzenia strefy ograniczenia 

do 30km/h – zaopiniowano pozytywnie – za: jednogłośnie 

d/ projekt uchwały Grupy Radnych dot. wykupu działki nr 308 obr. 3 Krowodrza przy 

Parku Królewskim w Łobzowie – zaopiniowano negatywnie: za - jednogłośnie 

(uchwała Zarządu w tej sprawie została podjęta w sierpniu br.) 

e/ projekt Grupy Radnych w sprawie wymiany ogrodzenia w Parku Królewskim w 

Łobzowie – zaopiniowano pozytywnie: za – jednogłośnie 

 

2/ omówiono pisma od mieszkańców w sprawie korekty planowanej strefy płatnego 

parkowania na ternie Dzielnicy V 

 

3/ omówiono wydatkowanie środków dzielnicy na zadaniu: zakup i montaż małej 

architektury (ławki 20 szt.) oraz wstępną lokalizację ławek 

 



4/ omówiono projekt dotyczący zmiany statutu dzielnic – sprawa została odroczona do 

dalszych konsultacji pomiędzy MOWIS a Radą Miasta Krakowa 

 

5/ omówiono pismo dyrekcji Szkoły Podstawowej Nr 33 dot. przeznaczenia środków 

na remont parkietu – obecnie – obecnie Rada nie dysponuje środkami finansowymi, 

które mogłaby przeznaczyć na ten cel 

6/ omówiono pisma – petycje mieszkańców sprawie zachowania sklepu „Delikatesy” 

– omówiono również odpowiedź Zarządu Budynku Komunalnych w powyższym 

zakresie 

7/ omówiono konieczność wysłania pisma do Zespołu Parków Krajobrazowych ws. 

powiadomienia Rady Dzielnicy V o planowanych wycinkach na terenie Dzielnicy. 

 
  

Ad.3. Zakończenie posiedzenia. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął obrady Zarządu o godz. 21.00 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

                                                         Zygmunt Wierzbicki   
 

 

Protokołował: 

Marcin Grega  


